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      Аннотация

    
        
          Объектом изучения является проблема организации гражданской обороны на объекте экономики. Автор рассмотрел объекты организации гражданской обороны на объекте экономики и определил, что в качестве первого обязательного аспекта происходит задача подготовки персонала.
Целью выпускной квалификационной работы является изучение организации гражданской обороны и защиты в чрезвычайных ситуациях объекта экономики.
В работе проведён анализ организации гражданской обороны и защиты в чрезвычайных ситуациях на объекте экономики, а также оценка и выявление недостатков.
В результате проведенной работы разработаны предложения по  перечню мероприятий для улучшений организации ГО и защиты ЧС.
        

        
          The object of study is the problem of organization of civil defense at the object of the economy.  The author examined the objects of the civil defense organization at the economic object and determined that the first mandatory aspect is the task of training the personnel.
          The purpose of the final qualifying work is to study the organization of civil defense and protection in emergency situations of the economic object.
          The work analyzes the organization of civil defense and protection in emergency situations at the economic site, as well as the assessment and identification of shortcomings.
          As a result of the work carried out, proposals on a list of measures for improving the organization of civil defense and the protection of emergencies have been developed.
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